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P R O T O K Ó Ł  NR XXVII/2016  

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 29 grudnia 2016r. w Domu Kultury w Kotlinie 

w godz. od 13oo do 1535 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

                     Otwarcia XXVII sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz 

Kosiński. 

Przewodniczący  powitał: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, 

radnych, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad, bowiem na ustawowy skład Rady 15 

radnych obecnych było 15. 

Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

      Wójt Gminy zgłosił wniosek o wykreślenie punktu 14 z porządku  obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Jarocin.  

Poinformował, że to zadanie będzie realizowane w ramach porozumienia. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę do porządku obrad, polegającą na dodaniu za 

punktem 8.2  podpunktu 3 o treści: rozpatrzenie poprawki do budżetu Gmina na 2017 r. 

polegającej na zmniejszeniu nakładów finansowych  na przedsięwzięcie pn. „Budowa parkingu 

przy ul. M. Konopnickiej w Kotlinie” o kwotę 75.000 zł  z przeznaczeniem  na przedsięwzięcie 

pn. „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w budynku Szkoły Podstawowej w Kotlinie”. 

     Za zmianą porządku obrad głosowało 14 radnych za , 1 radny przeciw. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXVI sesji 

Rady. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXVI sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Kotlin na lata 2017 – 

2024: 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2017 – 2024, 

2) przedstawienie stanowisk  komisji stałych Rady Gminy, 

3) przedstawienie proponowanych autopoprawek Wójta Gminy do projektu  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2017 – 2024, 

4) dyskusja nad wniesionymi propozycjami autopoprawek  zgłoszonymi przez Wójta i ich 

przegłosowanie, 

5) głosowanie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały budżetowej na 2017 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
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2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o projekcie budżetu, 

3) rozpatrzenie poprawki do budżetu Gmina na 2017 r. polegającej na zmniejszeniu 

nakładów finansowych  na przedsięwzięcie pn. „Budowę parkingu przy ul. M. 

Konopnickiej w Kotlinie” o kwotę 75.000 zł  z przeznaczeniem  na przedsięwzięcie pn. 

„Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w budynku Szkoły Podstawowej w Kotlinie”. 

4) stanowisko Wójta Gminy  wobec ewentualnych zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

5) odczytanie  opinii stałych komisji Rady o projekcie budżetu, 

6) przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy, 

7) dyskusja nad projektem budżetu Gminy, 

8) głosowanie  wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy, 

9) głosowanie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych                     

i niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż Gmina 

Kotlin lub fizyczne  oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystywania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki   w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kotlin i określenia wysokości opłat w 

czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie  utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum 

Usług Wspólnych w Kotlinie oraz nadania jej statutu.  

15.  Podjęcie uchwały w sprawie  planu pracy Rady Gminy na 2017 rok.     

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2017r. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

 

ad.3 Przyjęcie protokołu z XXVI  sesji Rady Gminy. 

                  Protokół z XXVI sesji Rady Gminy wyłożony został do wglądu na posiedzeniach 

stałych komisji Rady w dniach 28 grudnia 2016r. oraz przed dzisiejszą sesją.  

Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 15 głosami za. 

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak   poinformował, że 18 grudnia br. wspólnie z 

Przewodniczącym Rady Tomaszem Kosińskim i Przewodniczącym Komisji Hieronimem 

Adamskim uczestniczyli w jubileuszu 20-lecia UKS w Kotlinie. Rada Gminy otrzymała od pana 

Włodzimierza Szymkowiaka podziękowania za wspieranie sportu w szkole i akceptację unihokeja.  

Ponadto zapytał jaka jest sytuacja prawna fermy świń przy ul. Waliszewskiej. Czy Sąd 

Administracyjny, który rozpatrywał tę sprawę podjął jakąś decyzję?  Mówiąc dalej przypomniał, 

że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Jarocinie i Wojewódzki Inspektor Nadzoru 

Budowlanego w Poznaniu nakazał właścicielowi doprowadzenie budynków do stanu pierwotnego. 

Właściciel się odwołał, a Sąd Administracyjny miał to rozstrzygnąć. 
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Radna Beata Skowrońska poinformowała, że wspólnie z panem Lucjanem Antczakiem, 

Hieronimem Adamskim i Dominiką Kwiecińską byli w Domu Dziecka w Dobieszczyźnie 

wręczyć zakupiony komputer i słodycze dla dzieci. Wychowankowie przygotowali dla wszystkich 

radych, którzy złożyli się na prezent gwiazdkowy, serdeczne podziękowania. 

Wójt Gminy odczytał podziękowania dla radnych od Prezesa Zarządu Szpitala w Jarocinie za 

przekazane środki na karetkę pogotowia dla szpitala. 

Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński powiedział, że kolejny raz prosi o klucz do wody. 

Wójt Gminy poinformował, że klucz znajduje się w Urzędzie Gminy, w pokoju nr 13 i można go 

odebrać. 

Przewodniczący Komisji Zdzisław Staszak zapytał się, czy  mógłby otrzymać zbiorcze 

zestawienie: ile Gmina płaci za energię elektryczną na oświetlenie uliczne i drogowe, w rozbiciu 

na kilowaty i ogólne koszty stałe, ilość lamp, rodzaj żarówek, ile jest ciągów ze sterownikami? 

Wójt Gminy odpowiedział, że zaprasza przewodniczącego do urzędu, gdzie udzieli takiej 

informacji o wszystkich odcinkach oświetlenia ulicznego. Poza tym dane znajdują się                   

w sprawozdaniu za dany rok obrachunkowy, który otrzymali wszyscy radni. 

 

 

ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXVI 

sesji Rady. 

1.     Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 9 grudnia br. przekazał Wójtowi  Gminy 

uchwały podjęte na XXVI sesji Rady w dniu 5 grudnia br. 

2. W dniu 7 grudnia br. przekazał Wójtowi  interpelacje i wnioski  radnych i sołtysów zgłoszone 

na  XXVI sesji Rady. 

3. Poinformował, że do Rady Gminy wpłynął wniosek pana Kazimierza Kozłowskiego                       

w sprawie usunięcia wodociągu przebiegającego przez działkę a następnie odczytał treść 

wniosku. 

     Wójt Gminy odpowiedział, że z panem Kozłowskim są prowadzone rozmowy w sprawie 

pozwolenia wejścia na teren, aby zweryfikować stan przejścia sieci wodociągowej. Ta sieć nie 

jest zinwentaryzowana i nie wiadomo czy ona istnieje. Kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej wstępnie rozmawiał z panem Kozłowski, który zezwolił na wejście na teren aby  

wykonać odkrywkę terenu. Przed rozpoczęciem prac pan Kozłowski nie wyraził zgody na 

kopanie. Do p. Kozłowskiego wystosowana kolejne pismo o udostępnienie terenu i do tej pory 

nie otrzymałem odpowiedzi. Musimy ustalić czy ta sieć zasila jakieś obiekty np. szkolne lub 

inne, a jeśli tak, to wystąpimy o służebność. Wójt powiedział, że nie wyobraża sobie wejść na 

grunt  bez stosownego zezwolenia. Pełna dokumentacja w tej sprawie znajduje się w urzędzie i 

pan przewodniczący może się z nią zapoznać. 

4. 20 grudnia br. uczestniczył w spotkaniu wigilijnym zorganizowanym przez Stowarzyszenie 

Emerytów i Rencistów w Kotlinie i w przedstawieniu jasełkowym uczniów z 5 klasy szkoły 

podstawowej. 

5. Uczestniczył w spotkaniu wigilijnym przedszkolaków i w spektaklu  Jest jedna taka noc                     

w Domu Kultury w Kotlinie wspólnie z panem H. Adamskim i panią D. Kwiecińską. 

6. Wziął udział w jubileuszu 20-lecia UKS w Kotlinie wspólnie z panem L. Antczakiem i panem 

H. Adamskim. 

7. Podziękował  wszystkim radnym za zebrane pieniądze  dla dzieci z Domu Dziecka                          

w Dobieszczyźnie, a  radnej Beacie Skowrońskiej za zorganizowanie tej zbiórki.  

8. Poinformował o otrzymanych życzeniach świątecznych i noworocznych z różny instytucji. 

9. Uczestniczył wspólnie z Wójtem Gminy w otwarciu drogi Wola Książęca – Jarocin. 

  Do informacji Przewodniczącego Rady  nie zgłoszono uwag. 
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ad.6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXVI sesji Rady oraz                  

z wykonania uchwał Rady. 

1.W dniu 14 grudnia rozstrzygnięte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na 

świadczenie usług transportowych dla dzieci dojeżdżających do placówek oświatowych 

położonych na ternie gminy wraz z sprawowaniem opieki oraz dowożenie uczniów 

niepełnosprawnych wraz ze sprawowaniem opieki do Zespołu Szkół Specjalnych w Jarocinie w 

2017 roku. 

Postępowanie to podzielone zostało na II części. Złożone zostały 3 ważne oferty,  

dla części I – jedna oferta, dla części II – dwie oferty. Dokonano wyboru najkorzystniejszych ofert 

dla poszczególnych części : 

- dla części I wybrano ofertę firmy: Usługi Transportowe „ART.-TOUR„ Artur Kawaler, ul.                  

3 Maja 2, Kotlin. Cena oferty : 197 390,13 zł brutto. 

- dla części II wybrano ofertę firmy :TRANS PEGAZ Sp. z o. o., ul. Przemysłowa 3, Jarocin. 

Cena oferty : 72 576,00 zł brutto. 

W dniu 20 grudnia z wybranymi Wykonawcami podpisano umowy, które będą obowiązywały od 

02.01.2017 r. do 32.12.2017 r. 

 

2. 12 grudnia dokonano odbioru końcowego przebudowy drogi gminnej w Kotlinie, ul. Słoneczna, 

której wykonawcą była firma Związek Spółek Wodnych w Jarocinie. Wartość wykonanych i 

odebranych robót wynosi 156 901,41 zł brutto. Roboty wykonane zostały w sposób należyty. 

 

3. W dniu 13 grudnia dokonano odbioru częściowego budowy kanalizacji sanitarnej we wsiach 

Racendów, Wysogotówek. Wartość wykonanych robót odebranych wynosi 620 230,16 zł brutto. 

Razem wartość odebranych robót od początku budowy wynosi 1 353 518,90 zł brutto. 

W dniu 14 grudnia sporządzono rozliczenie II raty pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na sfinansowanie tego zadania. Do chwili obecnej 

rozliczona została pożyczka do kwoty 1 100 000 zł netto,  co stanowi 50 % przyznanej pożyczki 

(2 200 000 zł ). 

 

4. Dokonany został odbiór końcowy wykonania posadzki w garażu OSP w Woli Książęcej. 

Wykonane prace  Komisja odbiorowa przyjęła bez usterek. Wartość wykonanych i odebranych 

robót wynosi 6 800 zł brutto. 

 

5. Rozpisane zostało zapytanie ofertowe na dostawę w 2017 r. oleju napędowego w ilości 15 000 

litrów i 3000 litrów etyliny. Zapytanie skierowano do 3 firm działających na terenie gminy. Oferty 

złożyły dwie firmy. Najkorzystniejszą okazała się oferta złożona przez firmę Przedsiębiorstwo 

Budowlano-Handlowe Stanisław Hadrzyński z Kotlina, z którym podpisano umowę. Wartość 

zamówienia na 2017 r. to kwota 78 000 zł. Umowa obowiązuje od dnia 01.01.2017 r. do dnia 

31.12.2017 r. 

 

6. Podpisana została umowa na odśnieżanie i posypywanie dróg gminnych na terenie gminy 

Kotlin w okresie zimowym, która obowiązywać będzie od dnia 01.01.2017 do dnia 31.12.2017 r. 

Wysokość wynagrodzenia ustalona zostanie na podstawie stawek jednostkowych dla 

poszczególnego rodzaju sprzętu. Wykonawcą tej usługi będzie firma Przedsiębiorstwo 

Budowlano- Handlowe Stanisław Hadrzyński z Kotlina. 

 

7. Podpisana została umowa na okresowe czyszczenie kanalizacji i instalacji sanitarnej. 

Wykonawcą tej usługi będzie firma usługowa Jacek Szymkowiak z Woli Książęcej. 

Wynagrodzenie wykonawcy ustalone zostanie na podstawie stawki godzinowej  w wysokości 180 

zł. Umowa obowiązywać będzie od dnia 1.01.2017 ro do dnia 31.12.2017 r. 
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8. Podpisano umowę na świadczenie usług weterynaryjnych dla bezdomnych zwierząt z terenu 

gminy. Wykonawcą tej usługi będzie Gabinet Weterynaryjny JAROWET z Żerkowa. 

 

9. 5 grudnia 2016 r. podpisana została umowa na badanie próbek ścieków w roku 2017. 

Wykonawcą tej usługi będzie Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Poznaniu. Umowa 

obowiązywać będzie do dnia 15 grudnia 2017 r. Całkowity koszt pobrania do badania próbek 

wynosił będzie 12 162,10 zł brutto. W okresie obowiązywania umowy pobranych zostanie 6 

próbek. 

Realizacja uchwał podjętych na  XXVI sesji  Rady Gminy w dniu  5 grudnia  2016r.   

Uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano w dniu 9 grudnia br. do Wielkopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu, a do Regionalnej Izby Obrachunkowej  przekazano uchwałę 

dotyczącą  zmiany budżetu Gminy. 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego w dniu 13 grudnia br. 

przekazano uchwały do ogłoszenia. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronie  

BIP Gminy. 

W okresie od XXVI sesji Rady Gminy wydano  6 zarządzeń w sprawie: 

- powołania  składu  stałej  Komisji  Inwentaryzacyjnej  w  Urzędzie  Gminy Kotlin, 

- przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 

- podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

przeznaczonych do sprzedaży w trybie przetargowym stanowiących mienie komunalne, 

- trzy o zmianie budżetu Gminy  Kotlin.           

Do sprawozdania Wójta nie zgłoszono uwag. 

 

 

ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Kotlin na lata 

2017 – 2024: 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2017 – 2024: 

 Uchwałę Nr SO 0957/57/3/Ka/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z  dnia 16 grudnia 2016 roku  w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kotlin odczytała Skarbnik Gminy. 

Opinia RIO   o WPF jest pozytywna z uwagami  wykazanymi w uzasadnieniu do uchwały. 

Uchwała  RIO stanowi załącznik do protokołu. 

2) przedstawienie stanowisk  komisji stałych Rady Gminy: 

Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  Rady Gminy 

Hieronim Adamski poinformował, że Komisja  w dniu 2 grudnia 2016r.  pozytywnie 

zaopiniowała  projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin  na lata 2017 – 

2024. 

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy Lucjan Antczak  

poinformował, że Komisja w dniu 2 grudnia 2016r.  pozytywnie zaopiniowała  projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin  na lata 2017 – 2024. 

 

3) przedstawienie proponowanych autopoprawek Wójta Gminy do projektu  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2017 – 2024: 

Propozycje autopoprawek  do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

przedstawione przez Wójta: 

W załączniku nr 2 do uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadza się zmiany  

w poz.1.3.2.19 dotyczącej realizacji przedsięwzięcia pn. Rozbudowa istniejącej 
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oczyszczalni ścieków we wsi Wyszki  etap II, polegającej na zwiększeniu nakładów 

finansowych w roku 2018 o kwotę 970.000,00 zł do kwoty 1.970.000,00 zł. Wymienione  

środki pieniężne na realizację  zadania pokryte zostaną planowaną do zaciągnięcia 

pożyczką z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu. 

Jednocześnie wprowadza się zmianę w zał.  nr 1 do uchwały w pozycji 4.3  zwiększając 

planowaną do zaciągnięcia pożyczkę w roku 2018 o kwotę 970.000,00 zł. 

 

4) dyskusja nad wniesionymi propozycjami autopoprawek  zgłoszonymi przez Wójta i 

ich przegłosowanie: 

W dyskusji zabrał głos Wójt Gminy informując o zdaniach inwestycyjnych stojących przed 

Gminą w roku 2017r.  

Głosowanie autopoprawek Wójta. 

Za przyjęciem autopoprawek Wójta głosowało 15 radnych za. 

 

5) głosowanie uchwały: 

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2017 – 2024.                            

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych             

i 15 radnych głosowało „za”. 

Uchwała nr XXVII/164/2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad.8 Podjęcie uchwały budżetowej na 2017 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej: 

       Projekt uchwały  w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok odczytał Wójt Gminy. 

 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o projekcie budżetu: 

Uchwałę nr SO-0952/57/3/Ka/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 grudnia 2016r. w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie budżetu Gminy Kotlin na 2017 rok  odczytała Skarbnik Gminy. 

Opinia RIO o projekcie budżetu jest pozytywna z uwagami opisanymi w pkt VI.1 i 2 

uzasadnienia.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

3) rozpatrzenie poprawki do budżetu Gmina na 2017 r. polegającej na zmniejszeniu 

nakładów finansowych  na przedsięwzięcie pn. „Budowa parkingu przy ul. M. 

Konopnickiej w Kotlinie” o kwotę 75.000 zł  z przeznaczeniem  na przedsięwzięcie pn.  

„Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w budynku  Szkoły Podstawowej                         

w Kotlinie: 

     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński zabierając głos powiedział, że nt. budowy 

parkingu rozmawialiśmy bardzo dużo na komisji i pan Wójt nie przychylił się do wniosku 

większości radnych, aby parking został poza teren szkoły.  

Stwierdził, że otrzymana autopoprawka Wójta jest napisana bardzo zgrabnie, bo może 

nieźle namieszać radnym. Z autopoprawek wynika, że 25.000 zł nie wystarcza na budowę 

parkingu i pan Wójt zwiększa to zadanie do kwoty 70.000 zł ale nie wiadomo, na którą 

koncepcję. 

     Przewodniczący Rady myślał, że wniosek, który był przyjęty na komisji będzie uznany 

przez pana Wójta, a pan Wójt wprowadził swoje zmiany. 
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    Przewodniczący Rady uważa, że budowa parkingu na terenie szkoły spowoduje 

wzmożony ruch cały dzień i dla bezpieczeństwa dzieci należy parking zostawić                   

w miejscu obecnym (po placu zabaw). Dodał, że ilość miejsc parkingowych na parkingu 

koncepcji Wójta, a parkingiem proponowanym przez Niego jest bardzo zbliżona, może się 

różnić o dwa samochody. 

    Wójt Gminy poinformował, że wszyscy radni otrzymali mapę z projektem parkingu, na 

którym zostały zaznaczone dwa warianty parkingów. Budowę parkingu planuje się na 

terenie ogródków przy blokach dwóch wspólnot mieszkaniowych. Przy sprzedaży  

mieszkań teren pod ogródki został zmniejszony, aby nie zawyżać ceny gruntu. Powstał 

teren do garaży, na którym planuje się budowę parkingu. Mówiąc dalej powiedział, że nie 

zgada się z przewodniczącym ws. ilości miejsc parkingowych ponieważ Jego koncepcja 

zakłada 34 miejsca, a parking proponowany przez przewodniczącego po starym placu 

zakłada  13-14 miejsc.  Ponadto wójt przedstawił warunki techniczne jakie muszą być 

spełnione przy budowie parkingu. I tak, odległość parkingu  od granicy działki budowlanej 

musi wynosić:  3 m – do 4 stanowisk postojowych i 6 m – od 5 do 60 stanowisk  

postojowych.  

W przypadku parkingu planowanego na terenie ogródków ta odległość od bloków i garaży 

wynosi  8 m i warunek jest spełniony. Natomiast w przypadku lokalizacji parkingu po 

placu zabaw te paramenty nie zostaną spełnione.  

      Wójt stwierdził, że warunki techniczne tego parkingu nie zostaną zachowane i nie 

uzyska zezwolenia na budowę, ani też nie zapewni bezpieczeństwa dla poruszających się 

pojazdów. 

      Przewodniczący Komisji Zdzisław Staszak powiedział, że za zgodą mieszkańców ta 

odległość może być mniejsza. 

      Wójt wyjaśnił, że przepisy tego nie przewidują. 

       Przewodniczący Komisji Zdzisław Staszak uważa, że osobom dowożącym dzieci do 

szkoły nie będzie się chciało parkować, bo wszyscy ustawiają się na chodniku. 

    Wójt Gminy uważa, że osoby  ze wspólnoty będą mogły korzystać  z parkingu bo 

obecnie mają utrudnioną komunikację. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka powiedział, że jest przeciwny 

pomysłowi Przewodniczącego Rady. Stwierdził, że nie wszyscy dostrzegają problem 

bezpieczeństwa na tej ulicy, mimo, że wszyscy są za bezpieczeństwem. Zwrócił uwagę na 

to, że ulica M. Konopnickiej jest ulicą ślepa gdzie nie ma możliwości nakręcenia.  

       Sołtys Jarosław Tomaszewski zabierając głos powiedział, że na ulicy M. Konopnickiej 

największe zatory powstają ok. godz. 7.30 a 8.10, przy odbiorze dzieci nie ma już takiego 

nasilenia. Zaproponował zamiast budować parkingu za 100.000 zł, lepiej rozważyć 

puszczenie samochodów osobowych przy boisku sportowym, gdzie wjeżdżają autobusy 

szkolne. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka uważa, że ten pomysł jest 

niedopuszczalny. 

      Radna Dominika Kwiecińska poruszyła problem nasilonego ruchu na ulicy Dworcowej 

i zaznaczyła, że należy coś z tym problemem zrobić. 
Przerwa 10 min. 

      Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński po przerwie w obradach zaproponował zmianę 

nazwy zadania, do złożonego wniosku w punkcie 8.3. 

Wyjaśnił, że po rozmowie z wójtem uzgodniono - aby ominąć problem prawa 

budowlanego - należy zmienić nazwę budowa parkingu na budowa miejsc postojowych. 

    Pełna nazwa po zmianie brzmi następująco: rozpatrzenie poprawki do budżetu 

Gmina na 2017 r. polegającej na zmniejszeniu nakładów finansowych  na przedsięwzięcie 

pn. „Budowa miejsc postojowych przy ul. M. Konopnickiej w Kotlinie” o kwotę 75.000 zł  
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z przeznaczeniem  na przedsięwzięcie pn. „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej                     

w budynku Szkoły Podstawowej w Kotlinie”. 

   Wójt dodał, że pełną literę prawa dopiero odszuka. 

  Po wyczerpaniu głosów w tej sprawie przystąpiono do głosowania. Za zmianą poprawki 

do budżetu w brzmieniu jw. głosowało 14 radnych za, 1 radny przeciw.  

 

4) stanowisko Wójta Gminy  wobec ewentualnych zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

     Wójt poinformował, że uwagi wskazane w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

zostały uwzględnione w projekcie uchwały. 

 

5) odczytanie  opinii stałych komisji Rady o projekcie budżetu: 

Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski  

przedstawił pozytywną opinie Komisji o projekcie budżetu Gminy na 2017 rok  podjętą na 

posiedzeniu Komisji w dniu 2 grudnia 2016r. 

Opinię  Komisja podjęła 8 głosami za, przy 1 głosie  przeciwnym. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak przedstawił  

również pozytywną opinię  Komisji o projekcie budżetu Gminy na 2017 rok. 

Opinię  Komisja podjęła 5 głosami za, przy 1 głosie  przeciwnym. 

Opinie komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

6) przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy: 

W wydatkach bieżących wprowadza się zmiany: 

Zmniejsza się środki finansowe przeznaczone na promocje Gminy Kotlin o kwotę 10.000 

zł, którą przeznacza sie na zwiększenie dotacji do instytucji kultury - Biblioteki Publicznej 

Gminy Kotlin 
 

Nie wprowadza się zmiany pomiędzy środkami finansowymi przeznaczonymi na 

przebudowę dróg gminnych,  ponieważ występują one w tej samej klasyfikacji 

budżetowej. Po ogłoszeniu przetargu na przebudowę dróg gminnych  określone zostaną 

faktyczne koszty budowy i przed podpisaniem umowy z wykonawcom dostosuje środki 

finansowe do faktycznych potrzeb. 
 

Wprowadza się zmiany w planie wydatków bieżących wynikłych z opinii RIO Poznań 

polegające na zwiększeniu środków pieniężnych z 0,5% do 1,0%  przeznaczonych na 

dokształcanie nauczycieli to jest: 

 - zwiększenie 

 dz.801, rozdz.80146 § 4210 o kwotę 4.100,00 zł 

 dz.801 rozdz. 80146 § 4300 o kwotę 2.817,00 zł 

 dz.801 rozdz. 80146 § 4700 o kwotę 7.000,00 zł 

 dz.854 rozdz. 85446 § 4210 o kwotę    519,00 zł 

---------------------------------------------------------------- 

  Razem 22.980,00 zł 

 
 

 - zmniejszenie  

 dz.801,rozdz 80101 § 4270 o kwotę 7.402,00 zł 

 dz.801 rozdz.80104 § 4210 o kwotę 1.994,00 zł 

 dz.801 rozdz.80110 § 4210 o kwotę 6.793,00 zł 

 dz.926 rozdz.92605 § 4210 o kwotę 6.791,00 zł 

----------------------------------------------------------------- 

      Razem 22.980,00 zł 
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7) dyskusja nad projektem budżetu Gminy: 

Dyskusję otwarł Przewodniczący Rady mówiąc, że budżet rodził się w bólach i ma pewien 

niedosyt odnośnie kilku punktów. 

Pierwsza sprawa to budowa lamp w Wilczy. Razem z radnym Warmuzem zostali 

wprowadzeni w błąd, co do realizacji tego zadania. Nadal będą wnioskować o to zadanie, 

jak tylko znajdą się środki. 

Druga sprawa to budowa drogi wewnętrznej Spółdzielni Mieszkaniowej, o która 

wnioskował radny Z. Staszak. 

Trzecia sprawa to biblioteka. Co prawda jest podniesiona kwota o 10.000 zł, ale brakuje 

jeszcze 22.500 zł do płynnego funkcjonowania jednostki. Ta placówka dobrze funkcjonuje 

i w ciągu roku budżetowego będzie prosił i męczył wójta i panią skarbnik aby ta kwota się 

znalazła. To jest nasza jednostka budżetowa, a ta kwota stanowi dla Gminy mały kłopot. 

Kończąc wypowiedź przewodniczący zaznaczył, że dobrze, że rozmawiamy nad budżetem 

i staramy się rozwiązać sprawy i uzyskać konsensus.  

    Radny Tomasz Graczyk zwrócił uwagę, że wniosek w sprawie zwiększenia środków 

finansowych na budowę ul. Dworcowej nie jest załatwiony przychylnie. Środki miały być 

zwiększone z 100.000 zł do 150.000 zł. Chciałby aby do tej ulicy podejść kompleksowo. 

    Wójt odpowiedział, że w ramach rozdziałów i paragrafów można przesunąć środki, i jak 

tylko będzie taka  potrzeba i pieniądze, to jak najbardziej. 

  Przewodniczący Rady poparł wniosek radnego T. Graczyka mówiąc, że ul. Dworcowa 

jest ulicą kluczową naszej Gminy i dobrze byłoby, aby w tej kadencji tę drogę 

uporządkować. 

     Wójt Gminy zabrał głos w sprawie biblioteki i powiedział, że w żaden sposób nie 

będzie podważał, że pracownicy źle wykonują pracę, ale ze względów formalno – 

prawnych czy finansowych użycie sformułowania  zadowalałoby jest słowem 

podważającym. Powiedział, że Jego też zadowalałby  budżet 40 czy 50 mln, ale musi 

realnie stąpać po ziemi. Jak najbardziej zasadny jest wniosek radnej Beaty Skowrońskiej o 

środki na bieżące potrzeby, ale żądań jest bardzo dużo. W tym przekazie od radnej B. 

Skowrońskiej zabrakło jednej informacji, którą postara się uszczegółowić.  

Zadania priorytetowe i obligatoryjne, które są do wykonania w każdej firmie, czy 

instytucji  wykonuje się w pierwszej kolejności. Najpierw zabezpiecza się na płace, na 

pochodne, spłatę kapitału i wszystkie rzeczy, które są wymagalne. W tym przypadku w 

ramach realizacji projektu jest zakupienie książek i tu zgadza się z panią radną, jak 

najbardziej, tylko kwestia i forma.   Wójt mówiąc dalej powiedział, że po zweryfikowaniu 

stanu rzeczy, sprawa wygląda tak, że 22 listopada otrzymał pismo dekretowane przez 

sekretarza i po rozmowie z panią skarbnik w obecności księgowej biblioteki i pani 

dyrektor dowiedział się, że operacje finansowe w postaci zakupu książek, wystawienia i 

przyjęcia faktur nastąpiły 9 i 11 listopada. To najpierw zaciąga się zobowiązanie, a potem 

zwraca się do wójta o pokrycie kosztów?  Wiecie Państwo, co to jest – naruszenie 

dyscypliny finansowej. A konsekwencja?   -  Resztę możecie sobie Państwo dopowiedzieć. 

     Wójt dodał, że takie zadanie to priorytet i powinno być realizowane w pierwszej 

kolejności. Nie zakup książek w listopadzie tylko w odpowiednim terminie. 
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     Radna Beata Skowrońska odpowiedziała wójtowi, że to nie jest tak do końca, ponieważ 

w bibliotece budżet jest dzielony miesięcznie. My dostajemy 1/12 budżetu co miesiąc i nie  

jesteśmy wstanie zakupić książek w pierwszym półroczu, bo nie mamy na to środków. 

   Wójt Gminy powiedział, że książki można kupić w czerwcu, lipcu czy sierpniu, a nie 

stawiać Go przed faktem dokonanym. Na początku  listopada dokonano zakupy, a 22 

listopada złożyliście Państwo wniosek o środki. 

   Radna B. Skowrońska odpowiedziała, że ona tych zakupów nie dokonywała, a pan wójt 

wie, że realnie nie ma możliwości tego zrealizować. Chyba, że pracownicy biblioteki 

zapłacą ze swoich pensji. 

   Wójt odparł, że też podlega pod dyscyplinę finansową i jest odpowiedzialny za całość. 

Jeśli nie ma pieniędzy, nie zaciąga się zobowiązania. 

   Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka zabierając głos powiedział, że chciałby 

się odnieść do wypowiedzi radnego Tomasza Graczyka w sprawie kompleksowego 

wykonania  drogi na ul. Dworcowej. W Kotlinie jest wiele dróg do zrobienia np. H. 

Kołłątaja, która jest robiona etapami, ul. Krasickiego, albo ul. Moniuszki wyłożona tylko 

grysikiem. Można wszystkie pieniądze z dróg przeznaczyć kompleksowo na jedną, ale 

Kotlin jest dużą miejscowością. 

   Radny Tomasz Graczyk uważa, że na ulicy Dworcowej jest dziadostwo - jak jest ulewa 

to na tej ulicy nie można przejechać, a to jest nasza reprezentacyjna ulica. 

   Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka odparł, że na ul. M. Konopnickiej też jest 

dziadostwo, bo po każdej burzy  pan Czerniak wzywa straż pożarną. 

   Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak powiedział, że dzisiaj jest uchwalany budżet i 

uważa, że został zachowany kompromis, bo wiele inwestycji jest zaplanowanych i etapami 

będą one realizowane. 

   Wójt Gminy powiedział, że przy tworzeniu budżetu były głosy, że za mało inwestycji 

realizuje się w Kotlinie. Uważa, że każde inwestycje przynoszą wymierną korzyść dla 

mieszkańców niezależnie, w której miejscowości są realizowane.  

    Radny Tomasz Graczyk powiedział, że budżet to jest jakaś równowaga czyli 

kompromis. Jeśli tak Państwu przeszkadza, to nie róbcie ulicy Dworcowej, nie jest moja i 

nigdy nie będzie. 

    Wójt odpowiedział , że ul. Dworcowa  jest zapisana w planie budżetowym. 

 

8) głosowanie  wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy: 

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad autopoprawkami Wójta 

Gminy. 

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych               

i 14 radnych głosowało za, 1 głos wstrzymujący. 

 

9) głosowanie uchwały: 

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały             

w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2017. 

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych i 

13 radnych głosowało „za”, 2 radnych przeciw.  

Uchwała nr XXVII/165/2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok. 

           Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego  i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak oraz Przewodniczący 

Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  Hieronim Adamski  poinformowali, że 

Komisje na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowały projekty 

uchwał będące w porządku obrad dzisiejszej sesji od pkt. 9 do 14 . 
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     Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

    Za podjęciem  uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok 

głosowało 15 radnych. 

   Uchwała nr XXVII/155/2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

    Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania.   

Za podjęciem  uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

głosowało 15 radnych. 

   Uchwała nr XXVII/156/2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych  i niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne 

inne niż Gmina Kotlin lub fizyczne  oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystywania. 

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Za podjęciem  uchwały  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych  i niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne inne 

niż Gmina Kotlin lub fizyczne  oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystywania głosowało 15 radnych.   

 Uchwała nr XXVII/157/2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki   

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kotlin i określenia wysokości 

opłat w czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć. 

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały w sprawie  wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kotlin i określenia 

wysokości opłat w czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć głosowało 15 radnych. 

   Uchwała nr XXVII/158/2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.   

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie opłaty targowej głosowało 15 radnych. 

   Uchwała nr XXVII/159/2016 stanowi załącznik do protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

Centrum Usług Wspólnych w Kotlinie oraz nadania jej statutu.  

Sołtys Jarosław Tomaszewski zabierając głos powiedział, że kiedyś taka jednostka już 

funkcjonowała, którą kierował Sławomir Wąsiewski i została zlikwidowana ze względów 

oszczędnościowych. Zapytał – jakie były przesłanki do utworzenia tego centrum? 

Skarbnik Gminy odpowiedziała ,że Centrum Usług Wspólnych tworzy się ze względu na 

zmiany ustawy oświatowej. 

Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie  utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

Centrum Usług Wspólnych w Kotlinie oraz nadania jej statutu głosowało 15 radnych. 
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   Uchwała nr XXVII/160/2016 stanowi załącznik do protokołu 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie  planu pracy Rady Gminy na 2017 rok.     

Plan pracy Rady Gminy na 2017 rok przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXVII/161/2016 w sprawie planu pracy Rady Gminy Kotlin na 2017 rok stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. 

    Plan pracy Komisji Rewizyjnej  na 2017 rok zatwierdzono jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXVII/162/2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2017  stanowi załącznik do protokołu. 

    

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 

2017r. 

Plany pracy stałych komisji Rady Gminy na 2017 rok  przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXVII/163/2016 w sprawie przyjęcia planów pracy  komisji stałych Rady Gminy 

Kotlin na 2017 rok  stanowi załącznik do protokołu. 

 

18. Wolne głosy i wnioski. 

Wnioski zgłosili i głos zabrali: 

     Wójt Gminy poinformował, że sołtys Kotlina Jarosław Tomaszewski  zgłosił, że nie jest            

w stanie roznosić takiej ilości nakazów płatniczych po Kotlinie.  Mówiąc dalej powiedział, że 

jeżeli któryś ze sołtysów nie chce roznosić nakazów, to prosi o złożenie stosownego 

oświadczenia. 

     Przewodniczący Komisji  Lucjan Antczak wnioskował o uzupełnienie ubytków                               

w nawierzchni drogi  powiatowej w Woli Książęcej przy wjeździe do nowej hydroforni. 

Wójt Gminy odpowiedział, że ten problem został zgłoszony do Referatu Dróg Powiatowych            

w Jarocinie. 

     Sołtys Jarosław Tomaszewski wnioskował o ustawienie znaku z nazwą ulicy Ks. 

Wawrzyniaka przy ul. Powstańców Wlkp. na skrzyżowaniu przy Ośrodku Zdrowia.              

Ponadto zapytał na jakim etapie jest sprawa zasypywania stawu przy ul. Rymarkiewicza                     

w Kotlinie.  

Wójt poinformował, że sprawa jest w toku realizacji.  

     Radna Beata Skowrońska  wnioskowała o postawienie słupków ograniczających wjazd na 

parking przy świetlicy wiejskiej w Sławoszewie oraz podziękowała za tłuczeń przy przystanku 

autobusowym. 

 

19. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     Wójt poinformował, że wnioski zgłoszone na ostatniej sesji Rady Gminy dot. dróg 

powiatowych przekazane zostały do Referatu Dróg Powiatowych w Jarocinie w dniu 7 grudnia 

br. Do dnia dzisiejszego nie otrzymano odpowiedzi. 

W dniu 28 grudnia br. wręczono p. Stanisławowi Pońskiemu gratulacje i podziękowanie za 

wieloletnią pracę inkasenta targowego. 

W dnu 19 grudnia br. wysłano do Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe wniosek o założenie 

lampy w Woli Książęcej przy p. Kubasiku. 

Teren przy przystanku autobusowym na Nowej Wsi, od strony p. Hajdasza,  został 

utwardzony. 

Dane osoby odpowiedzialnej za bezdomne psy zostały zamieszczone na stronie internetowej 

Gminy w zakładce telefony awaryjne oraz wywieszone w gablocie, przed urzędem. 
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Pobocze na skrzyżowaniu drogi powiatowej z gminną, na Osady w Twardowie  zostało 

utwardzone kruszywem. 

Uregulowanie prawne pozostałych boisk sportowych na terenie gminy nastąpi w przyszłym 

roku. 

Awaria oświetlenia ulicznego przy ul. Waliszewskiej 6a i ul. Staszica została zgłoszona i 

usunięta. 

Naprawa kostki brukowej  przed remiza strażacką w Racendowie zostanie wykonana przez 

firmę, której samochód spowodował uszkodzenie. 

 

       Ponadto Wójt Gminy poinformował, że 20 grudnia br. otrzymał od Referatu Dróg 

Powiatowych w Jarocinie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na XXIV sesji  i brzmią 

następująco: 

- dalsze uzupełnienie poboczy drogi Kotlin – Sucha może być realizowane w roku 

przyszłym z nowego budżetu, na bieżące utrzymanie dróg. 

- o zgodę na wycięcie suchej lipy przy drodze Sławoszew - Racendów niezwłocznie 

wystąpimy do Wójta Kotlina, 

- uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi we Woli Ks. zostało już zlecone do wykonania 

w trybie pilnym, 

- wycinkę krzewów przydrożnych na odcinkach Twardów - Wyszki i Kotlin - Wilcza 

zlecono obecnie do realizacji, 

- tłuczeń przy drodze Twardów - Kurcew w listopadzie br. został już uzupełniony przez 

wykonawcę  robót drogowych. 

 

20. Zamknięcie obrad. 

Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XXVII sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 Przewodniczący Rady 

  /-/ Tomasz Kosiński 


